

Gadget abc Entertainment Group AG

Die Wepromote-Unternehmen und Gadget legen ihre Geschäfte zusammen, CTS Eventim bringt abc Production in die neue Partnerschaft ein - Die neu gegründete Gadget abc Entertainment Group AG übernimmt eine führende Rolle im Schweizer Entertainment-Markt

Die bereits seit einigen Jahren erfolgreich im Wepromote-Verbund tätigen Unternehmen, die nebst ihrem Agenturgeschäft (Gadget Entertainment AG, Incognito Productions AG, Wildpony AG) unter anderem die Festivals OpenAir St.Gallen, SummerDays, Seaside und Unique Moments organisieren, schliessen sich unter einem Dach zusammen. Die neue Firma firmiert unter dem Namen Gadget abc Entertainment Group AG und steht für ein durchgängiges Musikerlebnis in den Bereichen Live Entertainment (Konzerte/Bookings), Festivals, Artist Management (inkl. Label/Publishing) sowie Brand Partnerships (Vermarktung, Beratung und Aktivierung). CTS Eventim, einer der international führenden Ticketing- und Live Entertainment Anbieter, steigt als Mehrheitsaktionär in die starke Partnerschaft ein. Die restlichen Anteile halten die Unternehmeraktionäre, welche die Geschäftsleitung der Gadget abc Entertainment Group AG bilden. CTS Eventim integriert seinen Schweizer Veranstalter abc Production mit den dazugehörigen Gruppengesellschaften in das neue Unternehmen. Der langjährige Geschäftsführer der abc Production André Béchir begleitet Gadget zukünftig beratend. Das operative Geschäft verbleibt vorerst bei den bisherigen Gruppengesellschaften, bis der Prozess der Organisationsentwicklung des neuen Unternehmens abgeschlossen ist.



(Das Management der Gadget abc Entertainment Group AG: v.l.n.r. Christof Huber (Director Festivals - Partner, Cyrill Stadler (Financial Director - Partner), Eric Kramer (Managing Partner), Oliver Rosa (Managing Partner) und Stefan Wyss (Director Touring – Partner)

gadget

Production
abc

**OPENAIR
ST GALLEN**
25. – 28. JUNI 2020

**SUMMERDAYS
FESTIVAL**

*Seaside
Festival*
SPEL

UNIQUE MOMENTS
LANDSMUSEUM DÄRSCH

PART OF
eventimlive ✦

Gadget abc Entertainment Group AG

The wepromote companies and Gadget are joining forces, CTS Eventim bringing abc Production into the new partnership – Newly founded Gadget abc Entertainment Group AG to take a leading role in the Swiss entertainment market

Following their successful cooperation within the wepromote group, the companies that organise events such as OpenAir St.Gallen, SummerDays, Seaside, and Unique Moments (i.e. Gadget Entertainment AG, Incognito Productions AG, and Wildpony AG) are uniting to form one joint, new company. The company is known as Gadget abc Entertainment Group AG, covering all facets of musical experiences: from live entertainment (concerts/bookings) and festivals all the way to artist management (including labels/publishing) and brand partnerships (marketing, consulting and activation). CTS Eventim, an international market leader in the areas of ticketing and live entertainment, will become the majority shareholder of this powerful partnership. The remainder of the shares are held by the company leaders that form the management of Gadget abc Entertainment Group AG. CTS Eventim are integrating their Swiss promoter abc Production (including its group companies) into the new enterprise. André Béchir, long-standing director of abc Production, will serve Gadget in a consultative role. Operational activities will remain with the existing group companies until the organisational development of the new enterprise is completed.



Management team of Gadget abc Entertainment Group AG (from left to right): Christof Huber (Director Festivals – Partner), Cyrill Stadler (Financial Director - Partner), Eric Kramer (Managing Partner), Oliver Rosa (Managing Partner), and Stefan Wyss (Director Touring – Partner)

gadget

Production
abc

OPENAIR
ST GALLEN
25. – 28. JUNI 2020

SUMMERS
DAYS
FESTIVAL

Seaside
Festival
SPEZ

UNIQUE MOMENTS
L'ARTISTE EN SCÈNE

PART OF
eventimlive★